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Protokół Nr 8/0012.2/2025 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gminy Rady Gminy Boronów 

z dnia 27 marca 2025 r. 

Posiedzenie odbyło się w sali narad Urzędu Gminy w Boronowie. 

 

W posiedzeniu wzięli udział członkowie Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gminy 

Rady Gminy Boronów:  

 

1. Łukasz Pietruszka – przewodniczący komisji 

2. Serafin Mzyk – zastępca przewodniczącego komisji 

3. Irena Kozak – członek komisji 

4. Robert Kucharczyk - członek komisji 

5. Marek Mzyk – członek komisji 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:  

1. Krzysztof Bełkot - Wójt Gminy Boronów  

2. Ilona Robok – Przewodnicząca Rady Gminy  

3. Barbara Kożuch - Wiceprzewodnicząca Rady Gminy 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Analiza uchwał podjętych przez Radę Gminy Boronów, dotyczących majątku Gminy 

(grunty, sprzęty, lokale), które nie zostały zrealizowane w drodze przetargu lub 

ogłoszenia o zbyciu. 

4. Opracowanie sprawozdania z działalności Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju 

Gminy za rok 2024. 

5. Sprawy różne. 

6. Zakończenie posiedzenia 

Ad.1  

Przewodniczący komisji Łukasz Pietruszka przywitał uczestników posiedzenia 

i na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad.   

Ad. 2  

Porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie i bez uwag.  

Ad.3 

Na podstawie pisma nr 8/0012.2/2025 z dnia 18.03.2025r. złożonego przez Przewodniczącego 

komisji przedstawiono wykaz uchwał podjętych przez Radę Gminy Boronów dotyczących 

majątku Gminy, które nie zostały zrealizowane w drodze przetargu lub ogłoszenia o zbyciu. 

Przedmiotowy wykaz zawierał dwie uchwały: 



2 

 

- uchwała nr 55/X/2019 z dnia 05.08.2019 r. w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości gruntowej 

- uchwała nr 46/XVIII/2014 z dnia 28.05.2014 r. w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 

nieruchomości gruntowej, niezabudowanej, położonej w Zumpach. 

Poproszono Wójta Gminy Krzysztofa Bełkota o komentarz. 

Wójt wyjaśnił, że uchwała 55/X/2019 dotyczyła uregulowania własności działki 1442/92 

AR_1, sprawa na chwilę obecną pozostaje w zawieszeniu. 

Uchwała nr 46/XVIII/2014 dotycząca zbycia działki w Zumpach jest nieaktualna ze względu 

na zmianę koncepcji na zagospodarowanie działki, na chwilę obecną Gmina wykonuje na niej 

studnie głębinowe.  

Komisja uzgodniła, że uchwałę 46/XVIII/2014 należy uchylić. 

Radna Irena Kozak dopytała Wójta o inny majątek którym dysponuje Gmina i jak wygląda 

sytuacja z „domem Nauczyciela”. Wójt przedstawił jak wygląda podział własności w „domu 

Nauczyciela” i na czym polega problem z modernizowaniem tej nieruchomości. Omówiono 

również sytuacje pozostałych nieruchomości będących własnością Gminy. 

Ad.4 

Komisja opracowała i przedstawiła sprawozdanie ze swojej działalności za rok 2024. 

Członkowie komisji zaakceptowali formę i treść sprawozdania.  

Ad.5  

W punkcie 5 posiedzenia poruszono temat wysokich podatków od środków transportowych 

na co zwrócili uwagę w rozmowach lokalni przedsiębiorcy. Nawiązała się dyskusja na temat 

możliwości, przeszkód oraz konsekwencji dla budżetu.  

Wójt zapowiedział, że zostaną przeprowadzone konsultacje z przedsiębiorcami na temat 

możliwych zmian. 

Komisja sporządzi wniosek w którym zwróci się do gminy o analizę zmian w budżecie 

w przypadku zmian stawek podatkowych. 

Następnie komisja analizowała inwestycje w trakcie, inwestycje planowane, ich terminy, 

koszty i możliwe do pozyskania środki zewnętrzne. 

Ad. 6 

Przewodniczący Komisji Łukasz Pietruszka podziękował za udział w pracach Komisji i 

 zamknięto posiedzenie. 

Przewodniczący Komisji 

                        

                                                                                                                 Łukasz Pietruszka 


